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حاصل على شهادة البكالوريوس في الكيمياء /كلية العلوم  / جامعة بغداد  / العراق , حاصل على شهادة الماجستير في الكيمياء العضوية / كلية التربية للبنات / جامعة الكوفة / العراق , حاصلة على شهادة دكتوراه في الكيمياء العضوية / كلية العلوم / جامعة الكوفة / العراق.
الاهتمامات البحثية 
1- تحضير مركبات حلقية غير متجانسة جديدة . 
2- استعمال المركبات الحلقية الجديدة كليكاندات في مجال الكيمياء اللاعضوية.
3- دراسة الفعالية والاهمية البايولوجية للمركبات المحضرة.
4- امكانية استعمال هذه المركبات في مجال الكيمياء التحليلية.
البحوث المنشورة 

1- تحضير وتشخيص مشتقات جديدة من الفورفورال/ مجلة جامعة ذي قار/2011/قبول نشر(مشترك مع أ.د.عبد الله محمد علي  و أ.د.حسن ثامر غانم)
2-تحضير الكاشف العضوي الجديد (6- BrBTAA)ودراسة الاستخلاص المذيبي بواسطته مع ايون النيكل(II) و الخارصين (II)/ مجلة جامعة بابل / العلوم الصرفة والتطبيقية  المجلد 13/ العدد 3 /2006.(مشترك).
3-  الاستخلاص المذيبي لايون النحاس (II ) باستعمال الكاشف 2-] (5- كلورو 2-مثيل فنيل)ازو[ -4,5-ثنائي قنيل اميدازول/ مجلة جامعة القادسية للعلوم الصرفة/مجلد15 العدد1/ 2010(مشترك).
4-تحضير مشتقات حلقية غير متجانسة جديدة من قاعدة شف 2-امينو(2-ايمين فيوران) مع أ . د.حسن ثامر غانم / مجلة التقني مجلد 26, عدد2013,2 .
5- Extraction of copper(II)ion pair complex from aqueous solutions by using the  reagent 2-[(4-chloro-2-methoxyphenyl)azo]-4,5diphenyl imidazole/ المجلة القطرية للكيمياء/ العدد35/2009(مشترك).

6- تحضير بعض المشتقات الحلقية الغير متجانسة المحتوية مجموعة ازو/ مجلة جامعة القادسية للعلوم مجلد 18/عدد 3/2013.
7- تحضير مشتقات حلقية غير متجانسة جديدة محتوية على ثنائي نيتروجين/ Asian J .Research Chem(ajrc)/6(8)/2013.
8- تحضير,تشخيص,دراسات تركيبية والفعالية البايولوجية لليكاند ماكرو حلقي شف بيس ومعقداته مع ايونات فلزية مختارة / Journal of Sientific Research in Phrmacy, 2013 , 2(3) (مشترك مع أ.م.ليلى علي محمد , م.م.حنان فالح محسن ,م.م. نادية عزت مهدي.
9- مراجعة على مركبات الفينول  و الايثرات/ مشترك مع أ.م.د.نغم محمود الجمالي و أ.م.د. ساجدة هادي/ 
Journal of Applied,physical and Biochemistry Research(JAPBR), Vol.5. June 2015.
10- تحضير وتحقيق مركبات الماكرو عبر تفاعلات الازوتة والالكلة/ مشترك مع أ.م.د.نغم محمود الجمالي وحيدر كريم عبد / World Journal of Medcine and Medical Science Research ,Vol.2(1), 2014 .
11- تحضير ودراسة ثرموديناميكية لصبغة    MP2على سطح الفحم المنشط., مجلة الكوفة لعلوم الكيمياء , 2013(مشترك مع م. ماجدة حميد عبيد و م. رجاء عبد الامير) ,مقبول للنشر في العدد الثامن .
12- "Synthesis and Characterization of some new β-Lactam derivatives from Azo Sulphadiazine compound and study biological evaluation as anticancer for one of them"  with prof.D.Ezzat hussain zimam., oriental journal of chemistry, 2018, Vol. 34, No.(1).
13-"SYNTHESIS, CHARACTERIZATION AND STUDY BIOLOGICAL SCREENING OF SOME NEW AZETIDINONE DERIVATIVES FROM AZO- SULPHADIAZINE", with prof.D. Ezzat hussain zimam , Pak. J. Biotechnol. Vol. 15 (1) 201-217 (2018).
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B.Sc. in chemical , College of Sciences, Baghdad University  ,Iraq(1988) 
M.Sc. in Organic  Chemistry  , College of Education for Girls , Kufa University  ,Iraq(2011)
Ph. D  in Organic Chemistry , College of Sciences, Kufa University  ,Iraq(2018)
Research Interest 
1-Preparation of new Hetero cyclic compounds.
2-Using these compounds as ligands in Inorganic chemistry field.
3-Study the Biological Activity of these new compounds.
4- Using these compounds in Analytical chemistry field.

Publications 
1-Synthesis and characterization of new derivatives from furfural ., with( prof.D.Abdulla Mohammad Ali and prof.D.Hassan Thamer Ganem) Accepted for publication, ThiQar Univ.Journal, 2011.
2- Preparation  new organic reagent (and study the extraction solvent whereby ion with nickel (II) and Zn (II) / University of Babylon / Pure and Applied Science Magazine Volume 13 ,No. 3 /2006.( shared).

3- Solvent extraction of copper ion (II) reagent using 2- (5-chloro-2-methyl phenyl) azo [-4.5 Bi phenyl Imidazole / University of Qadisiya Journal of Pure Science /Vol. 15, No. 1/2010 (shared).

4-Synthesis New Heterocyclic derivatives from Shiff base 2-amino(2-imine furan)., with prof.D.Hassan Thamer Ganem.,Al-Taqani Journal, vol .26, No.2,2013.

5- Extraction of copper(II)ion pair complex from aqueous solutions by using the  reagent 2-[(4-chloro-2-methoxyphenyl)azo]-4,5diphenyl imidazole., National Journal of Chemistry / No. 35/2009 (shared). 
6- Synthesis some of New Heterocyclic derivatives containing Azo group.

AL-Qadisiya Journal for Science,Vol.18 , No.3, 2013.

7- Synthesis of Novel Heterocyclic derivatives containing Di aze., Asian Journal Research Chem(ajrc).6(8): August 2013.
8-Synthesis , characterization,structural studies and Biological activity of anew macro cyclic Shiff base ligand and its complication with selected Meal Ions.,  Journal of Scientific Research in Pharmacy, 2(3).,2013 .
With Layla Ali. Mohamad, Hanan Faleh Mohseen and Nadia izat Mahdi.
9-Review on Ethers and Phnol compounds ., Journal of Applied,physical and Biochemistry Research(JAPBR), Vol.5 (1). June 2015. With Assist prof .D. Nagham Mahmood AL-Jamali and Assist prof .D.  Sajida R Hadi.
10- Synthesis and investigation of macro compounds Via alkylation and azotation reactions. World Journal of Medcine and Medical Science Research ,Vol.2(1), 2014 ., With Assist prof .D. Nagham Mahmood AL-Jamali and Haider Kareem Abd. 
11-preparation and thermodinammic study for MP2 pigment .,AL-Kufa The science of chemistry , with Majida H obiad and Rajaa Abd AL-Ameer., Accepted for publication in the eighth issue, 2013.
12- "Synthesis and Characterization of some new β-Lactam derivatives from Azo Sulphadiazine compound and study biological evaluation as anticancer for one of them"  with prof.D.Ezzat hussain zimam., oriental journal of chemistry, 2018, Vol. 34, No.(1).
13-"SYNTHESIS, CHARACTERIZATION AND STUDY BIOLOGICAL SCREENING OF SOME NEW AZETIDINONE DERIVATIVES FROM AZO- SULPHADIAZINE", with prof.D. Ezzat hussain zimam , Pak. J. Biotechnol. Vol. 15 (1) 201-217 (2018).
-
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